



German version (English below):

HELL NATION ARMY kombiniert Rock'n'Roll und Punk und das mit einer Attitüde, die keine Kompromisse zulässt. Die in Berlin stationierte Band gründet sich 2012, als 5 Musiker sich entschließen laute, schnelle, schmutzige und schweißtreibende Musik zu machen. Oder besser, wie sie es nennen Kick-Ass-Rock'n'Roll. Seitdem präsentiert HELL NATION ARMY energiegeladene Liveshows. Sie supporten SONNY VINCENT, TURBO A.C.'S, BLOODLIGHTS, FAR FROM FINISHED, BONECRUSHER, EGYPTIAN GAY LOVERS, CHUCK NORRIS EXPERIMENT, POISON IDEA und viele mehr.

Die erste EP "Mean Machine" wird im März 2014 veröffentlicht. Nach ein paar Umbesetzungen an den Drums wird schließlich Ende 2014 Evil_E (Ex-Drummer SECRETUM) rekrutiert, der mit seinem schnellen sowie aggressiven Spiel das Maß an Energie in der Band um ein weiteres in die Höhe treibt.

Ende 2015 ging die Band in die HIDDEN PLANET STUDIOS (Jan Oberg / EARTHSHIP) und nahm ihre zweite EP „Let's get Sick" auf. Aktuell arbeitet die Band hart an neuem Material, die dritte EP kommt im Frühjahr 2018.

Wer von Bands wie GLUECIFER, TURBONEGRO oder PETER PAN SPEEDROCK angefixt ist, kommt um HELL NATION ARMY nicht drum herum.

Line-Up:

CTB - Vocals

Beef - Guitar

Simmi Sixx - Guitar

Käpt'n - Bass

Evil_e - Drums

Contact:

info@hellnationarmy.com

+49 170-2940255 (Tom)

HELL NATION ARMY

English Version:

HELL NATION ARMY combine Rock'n'Roll and Punk with a tough-minded attitude. The Berlin based band was formed in 2012, when five musicians from various bands teamed up to play loud, fast, dirty and kick-ass tunes. Since then HELL NATION ARMY play powerful live shows with an extreme live appearance. They supported acts like SONNY VINCENT, TURBO A.C.'S, BLOODLIGHTS, FAR FROM FINISHED, BONECRUSHER, EGYPTIAN GAY LOVERS, CHUCK NORRIS EXPERIMENT, POISON IDEA and more.

The band's first EP "Mean Machine" was released in March 2014. After several changes on drums, the band recruited Evil_E (ex-drummer of thrashers SECRETUM), end of 2014. With his fast and aggressive style, he brings in a high level of energy.

At the end of 2015 HELL NATION ARMY entered the HIDDEN PLANET STUDIOS (Jan Oberg / EARTHSHIP) and recorded their second EP „Let's get Sick“. Now they are working hard at their third EP, coming this spring.

If you are out for bands like GLUECIFER, TURBONEGRO or PETER PAN SPEEDROCK you need to check out HELL NATION ARMY.

